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Formulering: 
 
De coalitie stelt in haar eigen coalitieprogramma dat het aantal agrariërs aanzienlijk zal 
afnemen. Ze zeggen dat de helft tot driekwart van de agrarische gebouwen niet meer 
hergebruikt wordt en leeg komt te staan. 
 

 Aan de hand van deze zinsnede, vraag ik vriendelijk om mij z.s.m. een overzicht 
te doen toekomen vanaf 2013, waar inzichtelijk wordt gemaakt wat het verloop is 
onder de agrariërs en agrarische gebouwen in Berkelland? 

 Indien mogelijk met onderbouwing? 

 Een overzicht (prognose) met het oog op de toekomst is eveneens welkom. 
 

 
Het aantal agrariërs dat stopt en wat er met hun gebouwen gebeurt, hebben wij in grote 
lijnen in beeld. We moeten het doen met cijfers uit het ODA vergunningbestand en CBS 
cijfers. Het vergunningenbestand is vervuild, omdat op papier de bedrijven nog bestaan 
maar in de praktijk niet. Maar omdat veel agrariërs hun milieuvergunning niet intrekken, 
kunnen we daar geen representatieve gegevens uit halen. Uit een onderzoek door de 
gebiedscommissie in 2009 is een schatting gekomen van 300.000 m2 aan leegstaande 
gebouwen in Berkelland. 
Tijdens de komende keukentafelgesprekken met onze agrariërs proberen we het beeld 
completer te krijgen. 
  
Hieronder een grafiek van het aantal bedrijven vanaf 2000 en een trend tot 2020. De 
verwachting is dat het aantal geregistreerde bedrijven in 2020 tussen 650 en 750 komt te 
liggen. 
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Figuur 6. Ontwikkeling aantal agrarische bedrijven, schatting vanaf 2013. 
  
De grafiek laat vanaf 2007 een knik zien. In de periode erna is sprake van een geringere 
terugloop, het aantal bedrijven in 2020 wordt op basis van extrapolatie geschat[1]) tussen 
650 (lage scenario) en 750 (hoge scenario), ofwel het aantal bedrijven in Berkelland 
wordt geschat op 700 met een bandbreedte van + of - 50. 
  
(Dit komt uit het onderzoek dat we door de WUR hebben laten doen in 2013) 
 
 In de bijlage vindt u de CBS cijfers. 
 
 
 

Toelichting: 
Technische vragen dragen in principe een niet-politiek karakter, ofschoon een antwoord 
wel degelijk politiek geladen kan zijn. Technische vragen zijn vragen die moeten leiden 
tot een beter begrip van een voorliggend vraagstuk. Vragen dus over feiten en de uitleg 
daarvan; net zoals verzoeken om verheldering van als onduidelijk ervaren formulering . 
Ook vragen over gevolgen van het besluit kunnen technische vragen zijn. 
Samenvattend zijn technische vragen al die vragen die tot een betere voorbereiding van 
het raads- of commissielid bijdragen zónder een voorschot te nemen op het te voeren 
politieke debat. 

 


